



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris

Concert / Concert

Jeremy Dutcher

Vendredi / Friday 19.01



Jeremy Dutcher

Vendredi / Friday 19.01.2024
20:00

Le Centre culturel canadien vous invite à deux soirées exceptionnelles pour célébrer en musique la puissance et la diversité des langues autochtones, jeudi 18 et vendredi 19 janvier !

Près d'un an après le lancement de la Décennie internationale des langues autochtones de l'Unesco, laissez-vous transporter par la musique "mi-mystique, mi-mystérieuse" de Jeremy Dutcher. Réservez vos places !

Jeremy Dutcher est membre Wolastoqiyik de la Première nation Neqotkuk (Tobique), dans le nord-ouest du Nouveau-Brunswick. Sur la scène du Centre culturel canadien, il présentera son deuxième album *Motewolonuwok* où se mêlent sa langue natale Wolastoqey et l'anglais. Auteur-compositeur de talent, il fusionne les chants de sa communauté et des influences néoclassiques, à des sonorités jazz et pop. Jeremy Dutcher a joué dans les plus grandes salles de concert du monde, et son œuvre musicale l'a conduit jusqu'au *Tiny Desk de NPR* et à la table des juges de l'émission *Canada's Drag Race*.

Une soirée en partenariat avec Musicaction.

The Canadian Cultural Centre invites you to two exceptional musical evenings to celebrate the power and diversity of Indigenous languages, on January 18 and 19!

Almost a year after the launch of UNESCO's International Decade of Indigenous Languages, let yourself be transported by the «half mystical, half mysterious» music of Jeremy Dutcher. Book your seats now!

Jeremy Dutcher is a Wolastoqiyik member of Neqotkuk (Tobique First Nation) in North-West New Brunswick. On stage at the Canadian Cultural Centre, he will be presenting his second album, *Motewolonuwok*, which blends his native Wolastoqey language with English. A talented songwriter, he fuses the songs of his community with neoclassical, jazz, and pop influences. Jeremy Dutcher has performed in some of the world's greatest concert halls, and his musical work has taken him to *NPR's Tiny Desk* and the judges' table of *Canada's Drag Race*.

An evening in partnership with Musicaction

**Centre
Culturel
Canadien**
Paris

**Canadian
Cultural
Centre**
Paris

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris

Sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org